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To: @minvws.nl]
ce: ] ERE); @minvws nil; EI @ grail.com]; IEEEBE2e (@sehcf.org]
From:

Sent: Vion :05:21 PM

Subject: Re: Covid, carnaval en deltavariant ....

Received: Mon 7/19/2021 7:05:36 PM

Erg gewaardeerd hoe snel je reageert. Dank ook voor het toemailen van de nsico-analyse en de aanvullende analyse RIVM.

Erg informatief.

Mooi ook dat we elkaar morgen ook kunnen spreken via webex om 11.30 uur.

Fijne dag,

met een hartelijke groet,

contact:

informatie:

KvK nummer:

Op ma 19 jul. 2021 om 13:50 schreef EXEC. [. (EXESN) <IIEREDIN @minvws.nl>:

Een hoop vragen. Ik snap je zorg over de deltavariant en het Carnaval op Statia. RIVM heeft recentelijk 2 adviezen

uitgebracht die ook naar Statia zijn gegaan. Een aantal vragen zijn in die (deels al) adviezen beantwoord. Voor jouw
mformatie stuur 1k ze hierbi) mee

Ik stel voor om morgen een webex te organiseren en zal daar het RIVM bij uitnodigen - NL tijd 17.30 uur

Tk heb[ERED uit deze correspondentie gehaald, want hij is niet meer werkzaam in het Caribisch gebied.

Groet,

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Van: )email.com mail.com>>

Datum: zondag 18 jul. 2021 12:29 AM
:

ninvws.nl>>

minvws.nl>>, [EEN
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@minbzk.nl>>,
5.1.2e

Pemail.com>>, [EEN EAL

@sehcf.org>>
Onderwerp: Covid, carnaval en deltavariant ....

vertrouwelyjk

Ben afgelopen week net weer uit Nederland teruggekomen op het mooie Statia en werk nu vanuit observatie. PCR negatief,
tweemaal gevaccineerd.

Mag ik je wel wat vragen voorleggen om snel even weer het gevoel van wgentie te kunnen delen. Ik maak me altijd even

zorgen als 1k net terug ben en de verhalen hoor van de mensen om me heen ... Daarom zoek ik even je sparring.

vraag 1

Hoe hoog is nu de vaccinatiegraad precies hier op Statia ?

50 % of voorzichtig richting 60 % ?

Hoeveel moet nu nog 2e vaccinatie krijgen ?

Tot hoe lang 1s dat moderna vaccin nog goed te bewaren? Was dat niet augustus a.s. ? En daar moeten toch twee prikken
van gegeven worden ?

Willen jullie me wel even bijpraten en graag even goed scherp zetten ?

vraag 2.

Beleid GGD/ op Statia 1s :

er wordt geen sneltest in het weekend uitgevoerd op Statia.

Is dit beleid jullie bekend, met jullie besproken en staan jullie daarachter ?

Denk dat Statia samen moet nadenken hoe we wel sneltesten ook aanbieden in het weekend. Is dat nu zo'n gekke gedachte
met een carnaval voor de deur en een delta variant die vanuit Sint Maarten nu sterk opkomt ? De vaccinatiegraad is nog
steeds laag toch ? Eens met mijn analyse hier ?

nb

FE
is in Nederland ondenkbaar dat er in het

weekend niet getest wordt, met ook nog als reden 1et personeel vii) moet hebben" en het gezondheidsbelang Statia

hiervoor moet wijken. De zorg en het monitoren/ verminderen van risico heeft in Nederland voorrang; dat zou in deze

mooie gemeente Statia binnen het Koninkrijk toch ook moeten gelden ?

vraag 3

Vandaag kreeg ik dit beeld van onze artsen.

Delta-variant on St Maarten according to one of our doctors. Will be tricky.....with carnaval coming up... In Nederland,
mmiddels diep rood, is er nu heel veel deltavariant, veel meer dan de voorspellingen van een maand geleden door RIVM

Is er iets te zeggen voor de impact op Statia ? Hoe kijken jullie daarnaar ?

vraag 4

Inmiddels zijn we goed scherp in het medical center.

Maar over een week begint hier het carnaval.
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Als je de 11s1c0o's in de zorg ziet, dan is dit zo'n evenement waar je niet genoeg zorg over kunt hebben. Vorig jaar is het

afgelast. Kan en mag dit volledig doorgaan en kan dit dan wel veilig ? Zie bijlage voor het programma. Het duurt een

hele week.

Wat 1s er gedaan om de risico's echt te verminderen ?

4a

Enkele weken geleden heeft onsIEE suggestie gedaan over carnaval & vaccineren. Hij stelde voor

eerst vacemneren en dan naar het carnaval. Zo gaat dat ook op Curcacao. Een belommgs-aanpak dus. Jullie hebben zijn
suggestie toen gekregen. Is er iets met zijn suggstie gedaan ?

4b

wordt er getest (dus een sneltest) bij de bezoekers op het carnaval- terrein uitgevoerd, ook in het weekend ? Wordt 1,5

meter regel gehandhaafd en 1s dragen mondkapjes verplicht ?

4c

ik heb bij en de GGD eerder een suggestie aangereikt om er wellicht een

fieldlab-experiment van te maken en dit aan te vragen. Dan heb je monitoring op outbreak en omvang. Is er iets met die

suggestie, zie mijn eerder mail, ook aan GGD, gedaan ?

vraag 5

Morgen overwegen we hier naar de kerk te gaan.

Is jullie bekend of met de kerkelijke autoriteiten is gesproken om, nu de risico's toenemen, de maatregelen ook in de kerk

aan te scherpen, zoals eerder mm Nederland (zingen, etc.) ?

vraag 6

Vou [BED en ook van BEER hoorde 1k dezer dagen over een Surinaams schip dat voor anker is gelegd met
11 van de 18 bemanningsleden besmet met Covid.

Ik begryjp dat het beleid geheel en goed 1s afgestemd met RIVM en Mimsterie. Ik hebJEEEE) erover gehoord die met

van de de GGD had gesproken. Verwachten jullie wellicht ook nog iets van het medical center bij eea

Door de vragen heen, lezen jullie mijn bezorgdheid. Ik wil het correct en zorgvuldig doen. Zo werk ik nu graag eenmaal.

Graag zie ik de bovenstaande vragen door jullie beantwoord, mede omdat wij allen het niet voor onszelf doen, maar vanuit

betrokkenheid voor de zorg op Statia.

Ik mis soms de denkkracht van een hier toch: ik schat in dat een outbreak nu echt een kwestie van dagen tot

weken lijkt, bij een nog te lage vaccimatiegraad 50 % (informatie Glerum) onder de Statiaanse bevolking, carnaval

aanstaande en de deltavariant fors opkomend ...

graag zie 1k je antwoorden tegemoet,

Alvast dank voor de te nemen moeite,

Fijn weekend,

Met een hartelijke groet,


